
PROTOKÓŁ  Nr VII

z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Sońsk

W dniu 14 kwietnia 2011 roku w Urzędzie Gminy w Sońsku odbyła się VII 
sesja nadzwyczajna Rady Gminy Sońsk.

W sesji udział wzięli radni według listy obecności.

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli :

1.Wielechowski Jarosław – Wójt Gminy 
2.Nalęcz Katarzyna – Skarbnik Gminy

Obradom  przewodniczył  Rafał  Siwek  –  Przewodniczący  Rady  Gminy 
Sońsk.

Ad. 1

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził kworum 
władne  do  podejmowania  uchwał  i  otworzył  obrady  VII  sesji  Rady  Gminy 
Sońsk.  
Podstawowy skład  Rady Gminy wynosi 15 radnych na sali byli obecni wszyscy 
radni.

Ad. 2  

Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował  uzupełnienie  porządku  obrad  o 
następujące projekty uchwał:

-  uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży l
   lokalu mieszkalnego stanowiącego mienie komunalne / lokal w Chrościcach/.
- w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/288/2010 Rady Gminy Sońsk z dnia 10 
   listopada 2010 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka 
   Pomocy Społecznej w Sońsku.
- w sprawie uchylenia uchwały z dnia 10 listopada Nr LII/290/ 2010 w sprawie 



   przyjęcia Regulaminu Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 
   Rozwiązywania Problemów Przemocy w Rodzinie dotyczącego trybu i 
   sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu oraz szczegółowych 
   warunków jego funkcjonowania.
- uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy
   Sońsk na rok 2011.

Chciałem jeszcze do punktu 4 Wolne wnioski i zapytania wprowadzić pismo 
które wpłynęło z Bądkowa i dotyczy inicjatywy społecznej.

Kto jest  za  wprowadzeniem proponowanych zmian do porządku dzisiejszych 
obrad.

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowane zmiany.

Porządek  obrad  został  jednogłośnie  przyjęty  z  uwzględnieniem poprawek  w 
następującym brzmieniu:

1.Stwuerdzenie prawomocności obrad i otwarcie VII sesji nadzwyczajnej Rady 
   Gminy Sońsk
2.Przyjęcie porządku obrad.
3.Podjęcie uchwał w sprawach :

a/ zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Sońsk na 
rok 2011,
b/zmiany uchwały budżetowej,
c/uchylenia uchwały z dnia 10 listopada Nr LIII/290/2010 w sprawie przyjęcia 
   Regulaminu Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania 
   Problemów Przemocy w Rodzinie dotyczącego trybu i sposobu powoływania i 
   odwoływania członków Zespołu oraz szczegółowych warunków jego 
   funkcjonowania.
d/wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszalnego 
   stanowiącego mienie komunalne,
e/zmiany uchwały Nr LIII/288/2010 Rady Gminy Sońsk z dnia 10 listopada 
   2010 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
   Społecznej w Sońsku.
4.Wolne wnioski zapytania radnych.
5.Zamknięcie obrad.



Ad.3

a/Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2011.

Skarbnik Gminy – uchwała dotyczy zwiększenia dochodów  o kwotę 23.139,19 
zł.
W  związku  z  otrzymanym  odszkodowaniem  za  szkodę  powstałą  na  terenie 
Szkoły Podstawowej w Sońsku zwiększa się dochody o 2.587,19 zł
Wprowadza  się  otrzymana  dotacje  z  Urzędu  Wojewódzkiego  w  wysokości 
20.552  zł  na  sfinansowanie  świadczeń  pomocy  materialnej  dla  uczniów  o 
charakterze socjalnym.
Zwiększone zostają wydatki o 73.139,10 i zmniejszone o 50.000 złotych.
W  ramach  otrzymanego  odszkodowania  zwiększa  się  wydatki  bieżące  o 
2.587,19 zł.
W  związku  z  ubieganiem się  przez  Gminę  o  zwiększenie  części  subwencji 
oświatowej  z  rezerwy  0,6%  w  roku  2011  na  dofinansowanie  remontów 
bieżących/ remont  posadzki  na korytarzach w całym budynku Gimnazjum w 
Gąsocinie/  przenosi  się  kwotę  50.000  złotych  z  wydatków 
inwestycyjnych/remont  instalacji  elektrycznej  w Gimnazjum w Gąsocinie/  na 
wydatki bieżące remontowe wykazując tym samym wkład własny gminy.
Zwiększa  się  wydatki  o  kwotę  20.552  zł  z  przeznaczeniem  na  wypłatę 
stypendiów dla uczniów z terenu gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

b/Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.

Skarbnik Gminy – w uchwale Nr VI/33/2011 Rady Gminy Sońsk z dnia  25 
marca  2011  roku  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  w  roku  2011 
wprowadza się następujące zmiany :

§ 1 ust.2 otrzymuje brzmienie:
Wprowadza się zmiany w planie dochodów bieżących:
1 zwiększa się dochody o kwotę 129.707 zł
2 zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 13.300 zł

Ust. 4  otrzymuje brzmienie :
Plan dochodów gminy ogółem wynosi 21.298.288 zł w tym:

1. dochody bieżące w kwocie 19.321.220 zł
2. dochody majatkowe4 w kwocie 1.977.068 zł.



Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

c/  uchwała  w sprawie  uchylenia  uchwały  Rady  Gminy  Sońsk  z  dnia  10 
listopada  2010  roku  Nr  LIII/290/2010  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu 
Gminnego  Zespołu  Interdyscyplinarnego  ds.  Rozwiązywania  Problemów 
Przemocy  w  Rodzinie  dotyczącego  trybu  i  sposobu  powoływania  i 
odwoływania  członków  Zespołu  oraz  szczegółowych  warunków  jego 
funkcjonowania.

Pogorzelski Dominik – podjęcie tej uchwały jest konieczne dlatego, iż w treści 
uchwały zamieszczono zapis,  że wchodzi ona w życie w terminie  14 dni po 
ogłoszeniu  w  Dzienniku  Urzędowym.  Zapis  ten  nie  pojawił  się  tam 
przypadkowo, było to poparte rozstrzygnięciami wojewodów  innych regionów 
kraju, którzy stwierdzili, ze jest to akt prawa miejscowego. Jednak wojewoda 
mazowiecki stwierdził, że uchwała ta nie jest prawem miejscowym i powinna 
wejść  w  życie  z  dniem  podjęcia.  W  dokumentacji  znajduje  się   wymiana 
korespondencji z Wydziałem Prawnym Urzędu Wojewódzkiego w tej sprawie z 
której wynika konieczność uchylenia uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie

d/uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  przy 
sprzedaży lokalu stanowiącego mienie komunalne.

Wójt  Gminy  -  sprawa  dotyczy  lokalu  we  wsi  Chrościce  –  Łyczki,  którego 
najemcami  są  Państwo  Monika  i  Robert  Wieczorek.  Pryz  sprzedaży 
jakiegokolwiek majątku braliśmy pod uwagę środki finansowe wyłożone przez 
osoby  prywatne  na  remonty  tych  budynków.  Sytuacja  wygląda  tak, 
rzeczoznawca wycenił działkę z budynkiem na kwotę  10.909 zł  a kwota, która 
wynika z przedstawionych przez p. Wieczorków faktur wynosi 4.509 zł, czyli 
bonifikata  wynosiłaby  42  %  i  do  budżetu  Gminy  wpłynęłaby  kwota  6.400 
złotych. Proszę o przyjęcie tej uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.



e/uchwala w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/288/2010 Rady Gminy Sońsk 
z dnia  10 listopada 2010 roku w sprawie  uchwalenia  Statutu Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Sońsku.

Wójt  Gminy  -  zmiana  Statutu  wynika  z  tego,  że  GOPS  przejmuje  sprawy 
związane z funduszem alimentacyjnym i musi zatrudnić własnego księgowego.
Proszę o przyjęcie tej uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad.4

Wiceprzewodniczący Rady Gminy o odczytał treści  pisma jakie wpłynęło do 
Rady Gminy Sońsk od Koła Gospodyń Wiejskich z Bądkowa.

Wójt Gminy – pierwsza tego typu inicjatywa powstała we wsi Ciemniewko, tam 
ze zlewni mleka postała świetlica wiejska, wspaniała inicjatywa, teraz podobna 
ma się rozwinąć we wsi Bieńki Karkuty i Sarnowa Góra, następna będzie w 
Bądkowie. Są to budynki gminne, mają akty notarialne. Jeśli powstanie KGW ja 
będę popierał tą inicjatywę.

Siwek  Rafał  –  przedstawię  odpowiedź  jakiej  udzieliłem  p.  Sołtys  ze  wsi 
Strusinek dotyczącej doprowadzenia wody. Chciałem poinformować wszystkich 
Radnych,  że  przekazałem  prośbę  do  szczegółowego  rozpatrzenia  Komisji 
Oświaty Kultury i Spraw Socjalnych.
Do Komisji Rewizyjnej skierowałem również własne wnioski dotyczące pracy 
Zakładu  Komunalnego  i  pismo  p.  Radnego  Dębskiego  również  dotyczące 
Zakładu Komunalnego.
Jak przebiegają prace dotyczące asfaltowania drogi do Marus.

Wójt  Gminy  –  zakupione  zostały  przepusty  na  te  drogę.  Sporządzono  listę 
zamieszkujących przy tej drodze aby zorganizować z nimi spotkanie w sprawie 
wykopania rowu wzdłuż drogi. Złożony został wniosek do Funduszu Ochrony 
Gruntów  Rolnych,  czekamy  na  informację  o  ewentualnej  dotacji,  po  której 
ogłosimy przetarg i rozpoczniemy pracę. 

Niesłuchowski Krzysztof – czy już zostały złożone pisma do firm, które będą 
poprawiały stan dróg w ramach gwarancji.



Wójt Gminy – w zeszłym tygodniu poleciłem przygotować takie dokumenty i 
zostały przygotowane zarówno do Powiatu jak i do form a, które wykonywały 
drogi na terenie Gminy.

Niesłuchowski Krzysztof - proszę p. Wójta o poinformowanie Rady o spotkaniu 
jakie  odbyło  się  z  przedstawicielami  PKP  i  ze  stanowiskiem  jakie  zostało 
uzgodnione.

Wójt  Gminy  -  na  ostatnim  spotkaniu  byli  sołtysi  i  radni,  efektów  nie 
uzyskaliśmy  żadnych.  Przedstawiciele  PKP  nie  są  zainteresowani  ani 
postulatami  gminy  ani  powiatu,  chodzi  o  wysypanie  dróg  gruntowych 
kruszywem i naprawienie dróg asfaltowych.
W tej sytuacji składamy zamówienie na znaki ograniczające tonaż do 8 ton i 
stawiamy wszędzie.  Poinformowaliśmy firmy, że żaden przejazd nie zostanie 
zamknięty do momentu kiedy nie wykonają dróg.
Nasze  stanowisko  i  powiatu  zostało  zapisane  w  protokóle  oddzielnie  ale 
protokół nie został podpisany.

Muszyński Grzegorz – proszę o postawienie  znaku w Ślubowie przy sklepie 
zakaz zatrzymywania się ponieważ utrudnia to ruch i proszę o ustawienie znaku 
ograniczającego prędkość do 20 km.

Siwek  Rafał  –  proszę  o  wcześniejsze  wyłączanie  oświetlenia  ulicznego  na 
osiedlu w Sońsku.

Piotrowicz Wiesław – PKP powinna naprawić drogę Sońsk – Koźniewo , bo to 
ich potężne samochody spowodowały uszkodzenia. 

Wójt  Gminy  –  tam był  ustawiony  znak  ograniczenia  ładowności  nie  został 
zdjęty tylko ukradziony. Na dzień dzisiejszy nie ma żadnego objazdu, powtórzę 
będzie dopiero wtedy kiedy będzie wyremontowana droga.

Niesłuchowski  Krzysztof  – myślę,  że przedstawiciele  kolei  zgłoszą się do p. 
Wójta i  będą prosić o wydanie zgody na zamknięcie  przejazdu i  wytyczenie 
objazdów, wtedy proszę aby p. Wójt powiadomił pana Przewodniczącego Rady 
Gminy, powołamy komisję aby sprawdziła, czy wszystko jest zgodnie z naszymi 
zaleceniami.

Maziński  Włodzimierz  –  zwracałem  się  do  p.  Wójta  o  krzesła  dla  OSP  w 
Bądkowie,  czy  można  je  pozyskać  z  likwidowanej  Jednostki  Wojskowej  w 
Ciechanowie.



Wójt Gminy – rozmawiałem w tej sprawie ale nie ma możliwości aby otrzymać 
jakąś darowiznę. 

Maziński Włodzimierz – jak wygląda sprawa z odwodnieniem w Bądkowie.

Wójt Gminy – w tej chwili nie ma możliwości wejścia na ten teren. Praca będzie 
wykonana  po  dokonaniu  wycinki  drzew i  krzewów,  nikt  się  nie  zgłasza  po 
decyzję na wycinkę tak jakby nikt nie był zainteresowany sprawą.
Chciałbym jeszcze poinformować, że spotkałem się z mieszkańcem Ostaszewa 
zajmującym  się  zawodowo  muzyką,  który  złożył  propozycję,  założenie 
Mazowieckiej  Szkoły  Muzyki  Ludowej  przy  współpracy  z  Ministerstwem 
Kultury,  Województwem  Mazowieckim  i  Samorządem  Gminy  Sońsk  w 
budynku  Szkoły  Podstawowej  w  Koźniewie.  Gdyby  została  zlikwidowana 
szkoła to takie wykorzystanie budynku trzeba wziąć pod uwagę.

Ad.5

Siwek  Rafał  –  wyczerpaliśmy  porządek  obrad.  Zamykam  obrady  VII  sesji 
nadzwyczajnej.

Protokół  sporządziła  Krystyna  Sobczyńska  na  podstawie  notatek  p.  Klaudii 
Zimak i nagrania  z obrad.


